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JAARVERSLAG 2024 

Terugblik 2024 

Ons doel voor 2024 was niet om meer adoptanten te krijgen 
maar de juiste adoptant. 
Eind vorig jaar hadden we nog 20 honden op onze lijst gezet 
om naar Nederland te komen. 
De prijzen van de bloedtesten zouden per 1-1-24 verdubbelen ; 
vandaar we zo’n grote hoeveelheid honden in één keer 
reisklaar hadden gemaakt. 
 
Helaas kwamen er cruciale wetswijzigingen en ook nog een 
controle van de NVWA en kwam alles op zijn kop te staan… 
 
De Turkse en Nederlandse wetgeving sluiten niet goed op elkaar aan en we kregen van de NVWA op 
31-12-2023 een officiële waarschuwing omdat we honden op de “verkeerde” papieren naar 
Nederland hadden gehaald. 
De honden moeten volgens de Nederlandse wet commerciële uitreispapieren hebben, maar die geeft 
Turkije ons niet omdat we geen Turkse stichting/transportbedrijf zijn.  
 
Vanaf januari tot en met maart 2024 is onze voorzitter bezig geweest om een oplossing te vinden. 
We hebben contact gelegd met de NVWA, stichting SAAN, de douane, expediteurs, transporteurs 
enz. We hebben nog geprobeerd de honden via een Nederlands transportbedrijf naar NL te krijgen 
maar ook dat mocht niet. Het Turkse Ministry of Agriculture wilde hier niet aan meewerken,  we 
kregen niet de commerciële gezondheidsverklaringen die NVWA van ons eiste en zo waren we 
genoodzaakt om te stoppen met meer hondjes op onze lijst te zetten. 
 
Helaas moesten we een chance of plans doorvoeren en dat betekent dat onze focus niet meer ligt op 
het herplaatsen van honden in Europa.  
 
We blijven natuurlijk wel bemiddelen, als er mensen zijn die een hond willen adopteren uit Kas 
shelter of omgeving;  dan kunnen we samen zorgen dat het hondje in Europa kan komen. 
 

Ondanks deze tegenslagen hebben we voor 2024 nog 28 
honden kunnen herplaatsen en daar zijn we enorm 
dankbaar voor.  
De 20 honden op onze lijst zijn dit jaar allemaal naar 
Nederland (DE of BE) gekomen. Behalve het jonge hondje 
Minte die helaas, vlak voor haar komst naar NL  in de 
shelter overleed.  
 
Dankzij Ronja uit Hamburg zijn er ook nog zeker een 5-tal 
honden naar Duitsland gekomen en ook hebben we 
geholpen bij een 2-tal hondjes die via toeristen gevonden 
waren en nu ook veilig zijn.  
 

Met veel hulp en kunst- en vliegwerk, zijn deze honden nu veilig in Nederland,  België en Duitsland.  
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Aantal geplaatste honden 2024 

Dit jaar hebben we 28 honden geplaatst (45 in 2023, in 2022 61 honden,  in 2021 57 honden, 2020 48 
honden). 

Waar zijn de honden geplaatst: 

Nederland 18 
Duitsland 5 
België 2 
Spanje 1 
Italië 1 

Turkije 1 
totaal 28 

 

Herkomst: 

Kas shelter 20 (72%) 
ONO (Esra) 4  (14%) 
Via fam.Lotte Freiberg 2  (7%) 
Via toeristen 2  (7%) 

 

NB: 

 Alle honden via Esra geplaatst komen ook via Kas shelter (waren in de grote shelter beland als Esra 
ze niet had opgevangen). 

 Honden via Lotte en familie  of andere rescuers waren ook in Kas shelter beland als ze niet door hen 
waren opgevangen. 
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Situatie in Turkije in 2024 

Kas Animal Fiends Charity Turkije: asiel en stichting in Kas Turkije  

Het asiel (shelter) in Kas is een gemeentelijk asiel en valt 
onder de verantwoordelijkheid van de burgemeester in 
Kas. 

Didem is al meer dan 10 jaar lang dierenarts in Kas 
shelter, zij is verantwoordelijk voor het reilen en zeilen 
van het team dat werkzaam is in dit grote gemeentelijk 
asiel. 

Kas is een hele grote regio (vergelijkbaar met provincie 
Utrecht) en bestaat uit wel meer dan 50 dorpjes. Didem is ook verantwoordelijk voor alle meldingen 
uit die dorpen en moet dit allemaal doen naast het grote asiel waar meer dan 400 honden zijn.  Ook 
is ze verantwoordelijk voor het steriliseren en castreren van katten. Ook gewonde katjes worden in 
het asiel verzorgd en opgevangen. 

Didem kreeg in 2022  hulp van een aantal dierenartsen wat veelbelovend leek. Helaas is de 
werkelijkheid nu weer anders.   

De meeste dierenartsen houden het niet lang vol en vertrekken snel. Er is op dit 
moment naast Didem nog één mannelijke dierenarts en diverse verzorgers. 

Er zijn in totaal 5  verzorgers voor de meer dan 400 honden die in de shelter 
zitten. 

Sinds augustus 2024  is er een nieuwe wet van kracht. In deze wet staat dat alle 
straathonden opgepakt moeten worden. Waar de honden naar toe moeten is 
een groot probleem. Er zijn niet genoeg asielen. 

Iedere gemeente moest een asiel bouwen maar meer dan 80% van de gemeenten deden dit niet. 

Het gevolg:  overvolle asielen en het vermoorden van de vele 
straathonden. Dit werd zelfs in opdracht gedaan van 
gemeenten/overheid en uitgevoerd door dierenartsen! Een zwarte 
bladzijde in het toch al inktzwarte boek van dieren in Turkije.  

Duizenden honden zijn afgemaakt en wel op een vreselijke manier. 
Vele Turkse dierenactivisten hebben geprotesteerd maar helaas 
heeft dat niet geleid tot een wijziging van de wet. 

Gelukkig is er in Kas, mede dankzij de Turkse stichting KAFC (Kas Animal Friends Charity, onze 
partner) een redelijk beleid m.b.t. de zwerfhonden. Het asiel is voor Turkse begrippen modern en 
goed. 
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De honden worden in deze regio nog niet van de straat gehaald en werkt de 
gemeente samen met stichting KAFC en andere dierenorganisaties. 

De vrijwilligers van KAFC , Angela, Teresa en Lotte zijn wekelijks in het asiel en 
proberen het leven voor de hondjes wat aangenamer te maken. Door 
wandelingen met ze te maken, knuffelen en zorg te bieden waar nodig. Met 
name puppy’s komen in grote getale binnen en lopen een groot risico op 
overlijden ivm de besmettelijke ziekten zoals parvo en distemper. 

Ook moet KAFC zorgen voor fondsenwervingsacties.  

De gemeente betaalt alleen voor het normale voer, puppyvoer of speciale 
medicatie wordt door de gemeente niet vergoed. Ook de vele operaties 
van de straathonden en katten die door verkeersongevallen gewond raken 
moet betaald worden door KAFC.  

KDF neemt geregeld  spullen mee naar Turkije;  medicatie, transportboxen 
en helpen ook mee met sponsors te zoeken. 

Een deel van onze donaties gaat dus ook naar het gemeentelijk asiel. 

Angela Ronchetti regelt alles in Turkije m.b.t. de chips, paspoorten, bloed- 
en snaptesten, vaccinaties, uitreispapieren van de honden die naar Europa 
gaan.  

Dit is een enorme klus. Zij is van onschatbare waarde voor de honden en 
onze stichting. 

 

 

Teresa is jarenlang voorzitter geweest van KAFC en heeft KAFC 
uitmuntend geleid en is ook nog wekelijks te vinden in het asiel.  

Ook vangt ze honden op die gewond zijn of gevaar lopen in het grote 
asiel. Ze heeft al zoveel honden opgevangen dat we de tel zijn kwijt 
geraakt. 

Ze heeft ook nog een grote roedel rescue honden thuis! 

Hier zie je haar met een puppy gered uit de puinhopen van de 
aardbeving in 2023 te Hatay (Mutt/Jeff). 

 

 

 

 

  



6 
 

OUR NATURE OATH: privé asiel in Turkije 

Kas Dog Foundation werkte ook in 2024 weer nauw samen met 
ONO (Our Nature Oath).  

Dit kleine asiel beheert door Esra Saracoglu vangt honden op uit 
Kas shelter die anders het niet zouden overleven. 

Esra werkt nauw samen met Didem en het gemeentelijk asiel. Ze 
komt er wekelijks, ze assisteert waar ze kan en brengt zieke en/of gewonde straathonden naar het 
asiel.  

Ze helpt ook in het grote asiel zelf, o.a.  ook om te kijken welke honden extra verzorging nodig 
hebben. Met name kwetsbare puppy’s zonder moeder;, die neemt ze dan ook mee naar haar huis en 
probeert zo hun levens te redden. 

Moederhonden met puppy’s, ziekte en gewonde honden en gehandicapte honden. Al deze honden 
zouden in gevaar zijn in de grote shelter in Kas. Vandaar dat wij acties voor haar opzetten om voer en 
medicijnen te kunnen kopen voor haar grote roedel honden.  

Er wordt een groot beroep op Esra gedaan, door het gemeentelijk asiel maar ook allerlei andere 
mensen vragen haar om hulp.  Burgers, toeristen,  andere stichtingen, iedereen weet haar te vinden.  

Esra zorgt in haar eentje voor al deze honden, zonder subsidie of enige financiële hulp vanuit de 
overheid. Het aantal honden bij haar schommelt tussen de 50-60 honden.  

Dit jaar zijn o.a. Maureen, Manuela en Beppie op bezoek bij haar geweest; in mei/juni, juli en 
oktober/november.  

De prijzen stijgen enorm in Turkije, de vaccinaties, bloedtesten, voer, medicatie en dierenartskosten 
rijzen de pan uit.  Maar ook benzine, gas water en licht; het wordt steeds moeilijker voor Esra om alle 
rekeningen te betalen. 

We hebben ook in 2024 gezorgd voor nieuwe sponsoren en ook allerlei acties gedaan om naast het 
gemeentelijk asiel ook Esra financieel te ondersteunen.   

We hebben veelvuldig contact met Esra en we proberen te helpen honden te plaatsen zodra er een 
adoptant is. We ondersteunen haar financieel, betalen de bloedtesten en vaccinaties en de 
vliegtickets.  

Een voorbeeld van een mooie rescue verhaal is Zoë; Anja kwam in juni op bezoek en besloot Zoë te 
adopteren.  

Zoë en Anja; 

Zoë kwam in het grote asiel met een gebroken pootje maar werd besmet door 
de hondenziekte (distemper). Gelukkig haalde Esra haar daar weg en is de 
restschade van deze vreselijke ziekte beperkt gebleven. Zij is Zoë’s echte 
lifesaver. 

Zoë gaat Brune heten en wordt door Anja geadopteerd en gaat vanaf begin 
2025 op Texel wonen! 
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Ook werken we samen met individuele rescuers, zoals de Duitse familie van 
Lotte Freiberg.  

Zij wonen permanent in Kinik,  Turkije en hebben al meer dan 15 puppy’s 
gered. Deze werden gedumpt in het bos bij hun huis. Ze konden het niet over 
hun hart verkrijgen om ze naar het overvolle asiel te brengen en hebben ze 
mee naar hun huis genomen. 

Ze blijven voor ze zorgen totdat er een huisje is.  

Ook nemen ze geregeld hondjes mee uit de shelter om ze bij hen in huis bij te 
laten bijkomen (bijv. na een operatie).  

Ze zoeken zelf forever homes voor hun puppy’s en KDF ondersteunt hen hierbij. KDF helpt hen 
financieel met het betalen van de dure bloedtesten  en vaccinaties.  

Dit jaar zijn Lou en Holly naar Duitsland gekomen mede dankzij Ronja Rosenbohm. 

 

 

 

 

 

 

Ronja uit Duitsland helpt hen onafgebroken met het vinden van forever homes 
en ook daar ondersteunen wij zoveel als we kunnen.  

Ronja bezoekt met haar familie de diverse asielen in Kas regelmatig en doet 
fantastisch werk daar. 

Jarenlang heeft Ronja honden uit het asiel in Kas Duitsland geplaatst en ook dit 
jaar heeft ze minstens 5 honden een tweede kans gegeven.  Ze vliegt ze zelf 
naar Duitsland en dat valt niet mee met 2 jonge kinderen! Chapeau! 
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VEILINGEN/ACTIES DONATIES 

Dit jaar hebben we de eerste helft van het jaar een flink aantal veilingen gehouden en in de tweede 
helft van het jaar loterijen.  Dit heeft ons gelukkig genoeg geld opgebracht om onze rekeningen te 
kunnen betalen (transportkosten, bloedtesten, vaccinaties, uitreispapieren, vliegtickets, taxikosten,  
medische kosten, enz.). 

We hebben een ANBI status en mensen kunnen daardoor hun giften aftrekken van de belasting. Dit 
werkt zeker positief. Daarnaast zijn er ook weer acties gestart met name door zeer enthousiaste 
adoptanten en andere bestuursleden en of vrijwilligers: 

Acties 2024 

• Veilingen met dank aan de vele sponsoren; 
 
Wilma Treep, Danielle Brackel, Linda Koster, Astrid v.d. Kraan, MLS Créations, Totally looking Good, 
Manuela Hazelhorst, Alexandra Boterbloem, Nelleke Lameijer, Living en Giving Zutphen, Anja van 
Uhm, Rene Sueters, Riana van den Broek, Marjolijn Wesdijk 
 

• Diverse acties:  
 

* Tassenacties (door Danielle Brackel) 
* Gehaakte knuffels/spreien door MLS Créations 
* Kledingacties de Salon (Astrid v.d. Kraan) 
* Prijzen Living & Giving voor de extra loterij (Petra en Jos) 
* Bloembollenactie en Keukenhofkaarten (Erwin en Door Warmerdam) 
* Oriflame acties met dank aan Linda Koster  
*Juffertje in ’t Groen (Marjolijn Wesdijk) 
* sponsor actie bedrijven, Maurice van der Kraan 
* loterijen en veilingen; Beppie en René Sueters 
 
Een paar extra vermeldingen zijn wel op hun plaats: .  

*Maurice van der Kraan; in plaats van een oliebollenactie (na 4 jaar op een 
rij!) heeft hij zelf sponsoren gevonden die samen bijna 2.000 € hebben 
gedoneerd!! 

*Astrid van der Kraan; met haar boekenacties in haar kapsalon (De Salon 
Maassluis) heeft ze al vele honderden euro’s bij elkaar gespaard die met 
name naar Esra gaan. Haar shelter heeft het zo hard nodig! 

*Danielle Brackel; onvermoeibaar blijft ze voor 
onze stichting haken en de mooiste creaties maken.   

Niet alleen haakt zij tientallen tassen voor ons die 
wij mogen verkopen in de veilingen,  
ook de opbrengst van de tassen die zij zelf verkoopt gaan naar onze 
stichting.  
Naast de prachtige tassen dit jaar ook telefoonhoesjes, kerstballen enz. 
 
Dankzij deze kunstwerkjes kunnen wij de diverse asielen in Turkije helpen.  
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ORGANISATIE 

Kas Dog Foundation is een erkende Nederlandse stichting en bestaat uit een bestuur van 3 personen. 
Doordat onze focus niet meer op herplaatsen ligt is ons bestuur kleiner geworden. Er is nog een 
dagelijks bestuur bestaande uit de voorzitter, secretaris en penningmeester. 

Dit zijn per april 2024: 
 
Voorzitter 
LA Sueters-Wijsbeek (Beppie) 
Vestigingsadres: Anjerlaan 11, 7231 HK Warnsveld  
Secretaris 
M Spaltman (Mandy)  
Penningmeester 
M Celik (Maureen) 
 
Het voltallige bestuur is onbezoldigd en is gezamenlijk bevoegd tot het nemen van beslissingen. Er 
zijn geen werknemers in dienst bij de stichting. 

 
VRIJWILLIGERS 
 
Kas Dog Foundation heeft vele vrijwilligers en ons werk zou niet mogelijk zijn zonder hen. 
Voor opvang hebben we dit jaar een beroep kunnen doen op: 
 
Irma Sevenster 
Catelijne Walet 
Paddy van der Voet 
Helga Semijn 
Door Warmerdam  
Manuela en Henry Hazelhorst 
Beppie Wijsbeek 
 
Ook hebben we een aantal vluchtbegeleiders kunnen inzetten: 

Manuel, Henry en Marinthe Hazelhorst 
Catelijne Walet 
Ronja Rosenbohm 
Karin Reutter 
Maureen Celik 
Jorg en Lotte 
Anja van Uhm en Sterre 
Beppie Wijsbeek, Joost Bruggeman/Lobke 
 
Vrijwilligers in Turkije: 
Angela Ronchetti 
Teresa Reeves 
Lotte Freiberg en familie 
Tricia Meade 
Clare Whiteside  
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FINANCIËN 

 

 

 

Het financiële verslag is gemaakt door Maureen van Wijland onze penningmeester. 
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SPEERPUNTEN 2025 
 
Zoals al genoemd zal onze focus niet meer liggen op het herplaatsen van de honden. 
We gaan reactief bemiddelen, als onze hulp wordt ingeroepen gaan we 
ons best doen om de hond en de adoptant te helpen. 
 
We herplaatsen alleen als er al een adoptant is. Wij proberen wel te 
zorgen voor back-up en zullen de adoptant in spé ondersteunen met raad 
en daad. Eventueel kunnen we ook financiële hulp bieden, dat is 
uiteraard maatwerk en ook afhankelijk van onze draagkracht. 
 
Met onze kennis kunnen we ze zeker goed ondersteunen. Door opvang te 
vinden, financiële hulp te bieden voor de dure bloedtesten, vaccinaties, 
papierwerk enz. We kennen het gebied goed en ook de werkwijze om de 
hond op een juiste manier naar Europa te krijgen.  
 
Daarnaast zullen we de diverse asielen in Turkije blijven helpen.  
OUR NATURE OATH 

Naast het gemeentelijk asiel betreft dit Our Nature Oath,  het privé asiel 
van Esra dat eigenlijk een verlengstuk is van het gemeentelijk asiel. 
De meest kwetsbare honden worden vaak op verzoek van Didem naar Esra 
gebracht omdat ze daar meer kans hebben om te overleven. 
 
De zeer besmettelijke ziekten zoals parvo en distemper maken het grote 
asiel gevaarlijk voor puppy’s en jonge hondjes. 
 
Doordat Esra ze meeneemt naar haar privé asiel is de kans om te 
overlijden erg afgenomen. 
 

 
FRIENDS OF THE KINIK FOREST DOGS 
Ook de stichting Friends of the Kinik Forest Dogs zullen we blijven helpen.  

 
Onder leiding van Linda voeren  zij dagelijks zo’n 100 
honden in omgeving Kinik en doen dit met een zeer 
klein maar toegewijd team.   
 
We proberen hen financieel te ondersteunen en af en toe herplaatsen we ook 
een hond voor hen. Dit jaar was het de beurt aan Pebbles. Ze mocht naar 
Nederland afreizen en heeft daar een tweede kans gekregen! 

 
Sue Pye een Engelse vrijwilligster heeft zelfs al een aantal keren de Camino 
gelopen om geld in te zamelen voor deze stichting.  
Een geweldige prestatie en al het gedoneerde geld ging naar Friends of the Kinik 
Forest dogs winterfeeding program. Hier kunnen we alleen maar een diepe 
buiging voor maken. 



12 
 

 
 
 
We blijven ons voor 2025 onvermoeid inzetten voor de straat- en asielhonden in de regio Kas, 
Turkije. 
 
We proberen het verschil te maken: 
 

“Je kunt niet de hele wereld veranderen maar wel de wereld voor die éne hond”.. 
 
    
Namens team KDF: 
 
Mandy Spaltman, secretaris 
Beppie Sueters-Wijsbeek, voorzitter 
Maureen Celik, penningmeester 
 
 


